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Влада ФБиХ је прихватила захтев за легализацију истополних бракова, јавља
репортерка Н1.

  

  

"Тачка је била данас на дневном реду и усвојена је у форми у којој је предложена",
потврдио је премијер Федерације БиХ Фадил Новалић.

  

Како је казао, следе пут Европске уније.

  

"На путу смо ЕУ. Све што на том путу сусретнемо ми акцептирамо као потребу", казао је
Новалић.

  

На приједлог Федералног министарства правде, Федерална влада ће именовати
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интерресорну радну групу која ће анализирати прописе у оквиру којих истосполни
парови из животне заједнице могу остваривати права која произилазе из Европске
конвенције за заштиту људских права и основних слобода, те предложити прописе које
је потребно донијети на подручју Федерације БиХ.
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